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Obiectul întrebării: Termen deschidere magistrala 5

Stimate domnule ministru,

Lucrările la Magistrala 5 Drumul Taberei-Eroilor 2 au început în 2011 și trebuiau să se termine în 3 

ani de la deschiderea șantierului. Astăzi ne aflăm aproape de sfârșitul anului 2018, iar lucrările sunt 

încă gata de a fi terminate. Ultimul termen anunțat de autorități pentru inaugurarea liniei de metrou 

este primul trimestru din 2019, însă din informațiile apărute în presă se pare că acest termen nu va 

putea fi respectat. Contractul de siguranță și automatizare a traficului încă nu a fost semnat și există 

contestații. În plus, în ultimele luni s-a constatat o încetinire a gradului de execuție a lucrărilor.

Domnule ministru, vă rog să mă informați cu privire la stadiul lucrărilor (cu cât s-a avansat din luna 

mai până în prezente) și când va fi deschisă oficial această magistrală.

Solicit răspuns scris.

Data Senator, Silvia Monica Dinică
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